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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor állhatnak munkába az új, okleveles 
szakápolók?”" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2017-ben kezdődött az okleveles szakápolók képzése, de úgy tűnik a mai napig nem készült el a 
jogi háttere, hogy teljeskörűen gyakorolhassák a munkájukat. 2018-ban az EMMI az Európai 
Bizottsághoz fordult segítségért, hogy tanácsadással segítse az APN-rendszer kidolgozását.

A probléma - a szabályozás hiányossága - nem csak a háziorvosi körzetekben dolgozókat érinti, 
hanem inkább a kórházban, a sürgősségi eseteknél dolgozó szakápolók jogkörének rendezésével 
kapcsolatos. Azonban a szakmától érkező visszajelzések alapján, akik a háziorvosi praxisokban 
gyakorolnák munkájukat, ők sem tudják a hiányosság miatt az orvosok munkáját csökkenteni, vagy 
a betöltetlen háziorvosi körzetek problémáját enyhíteni.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

Mikorra készül el a teljes APN- rendszer? 

Milyen feltételek hiányoznak még - ha hiányoznak még - a rendszer teljes elindulásához? 

Szükséges – e a már végzettek érdekében bármilyen féle korrekciót végezni szerződéseikben, 
vagy kompenzációt adni a számukra a jogi keretrendszer csúszása miatt? 

Budapest, 2020. január 15.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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